

Title (en)

Watch the case of which is provided with an additional device.

Title (de)

Uhr, deren Gehäuse mit einer zusätzlichen Vorrichtung ausgerüstet ist.

Title (fr)

Montre dont le boîtier contient un dispositif annexe.

Publication

EP 0254676 A1 19880127 (FR)

Application

EP 87810366 A 19870625

Priority

CH 257386 A 19860626

Abstract (en)

The ring (7) visible beneath the watch glass is mounted so as to be movable in rotation, coaxially with the dial (4). The push button (9) forms part of a control mechanism which, when pressed, sets the ring (7) in rotation. The ball (11) then moves in a random manner and, when the ring (7) stops, penetrates into one of the indentations (8) distributed around the inner edge of the ring (7). <IMAGE>

Abstract (fr)

L'anneau (7) visible sous le verre de la montre est monté de façon à être mobile en rotation coaxialement au cadran (4). Le poussoir (9) fait partie d'un mécanisme de commande qui, lorsqu'on le presse, lance l'anneau (7) en rotation. La bille (11) effectue alors un mouvement aléatoire et lorsque l'anneau (7) s'est arrêté, pénètre dans l'un des alvéoles (8) répartis le long de la périphérie interne de l'anneau (7).

IPC 1-7

G04B 47/04

IPC 8 full level

G04B 47/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

G04B 47/048 (2013.01)

Citation (search report)

- [YD] CH 353690 B
- [YD] CH 322342 A 19570615 - MONTRE DE SPORT GENEVE S A GEN [CH]
- [AD] CH 27955 A 19040315 - RICKLI HOURIET & CO [CH]
- [AD] CH 87067 A 19201101 - FERDINAND GUENTHER [CH]

Cited by

US6026061A; CN112947036A; CH681415GA3; CH680893GA3; WO9637811A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0254676 A1 19880127; EP 0254676 B1 19910123; DE 3767597 D1 19910228

DOCDB simple family (application)

EP 87810366 A 19870625; DE 3767597 T 19870625